



SUNDSVALLS FÄLRITTKLUBB | PROTOKOLL

## PROTOKOLL

Styrelsemöte för Sundsvalls Fältrittklubb

Datum: 2018-05-27

Tid: 17:00

Plats: Kontoret, Färsta ridcenter

### Närvarande

Birgitta Lindstrand

Linda Strandfjäll

Henrik Johansson

Kristina Malmborg

Mikael Fridlund

Marie Backlund (representant Tävlingssektionen)

### §1 Mötets öppnande

Ordförande Kristina Malmborg hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.

### §2 Val av sekreterare

Styrelsen beslutade att välja Henrik Johansson att föra protokoll under mötet.

### §3 Val av justerare

Styrelsen beslutade att välja Mikael Fridlund till justerare.

### §4 Godkännande av dagordning

Styrelsen beslutade att godkänna dagordningen.

### §5 Föregående protokoll

Protokoll saknades

### §6 Information från sektionerna

#### • T-sek

-Marie informerade styrelsen om intäkter och kostnader från utförda tävlingar, och beräknad vinst för de kommande tävlingarna.

-Gemensam diskussion om hur vi kan förbättra oss inför kommande tävlingar.

#### • Supporters

-Ej närvarande

#### • U-sek

-Ej närvarande

### §7 Ekonomi

• Kassören gick igenom räkenskaperna för april.

- Uppföljning från ekonomimötet 4e maj

-Budget för 2018 behöver beslutas i styrlsen

-Gittan skall se över hästarnas försäkringar och se om det går att minska den kostnaden.

-Gittan skall se om det går att förhandla ned priser på hö/hösilage med leverantören.

-Stina skall se över om det går att minska kostnaderna för IT-lösningarna som ridskolan använder.

-Mikael skall kontakta banken för att förhandla om priset på Swish-tjänsterna.

- Bidrag och sponsring och fonder

-En grupp bestående av Johan Ording, Elin Nilsson, Ros-Marie Antonic och Annika Hedlund som skall jobba med sponsring och fonder är bildad, men har inte haft något möte ännu.

#### §8 Personal

Personalgruppen har haft möte och informerade om planerna framåt.

Eva Hägglund Arbetar som ridinstruktör till den sista augusti.

#### §9 Verksamhet

- Rapport från anläggningsgruppen

-Inget att rapportera

Styrelsen diskuterade olika möjligheter att dra ned på onödiga kostnader.

Det skulle behövas nya däck till traktorn, Henrik kollar om det går att hitta några till bra pris.

Senast 19/6 skall vi meddela om vi vill lägga till något till ridsportutredningen.

-Gittan gör en skrivelse till kommunen ang. detta.

#### §10 Övriga ärenden

- Krisplan

-Arbetet med att upprätta en krisplan fortsätter med en träff den 4/6

- Träff med styrelser från andra ridklubbar

-Frågan bordlades

#### §11 Nästa styrelsemöte

Nästa styrelsemöte – 2018-06-19 kl.17, kontoret Färsta ridcenter

#### §12 Mötet avslutas

Ordförande tackar för visat intresse och avslutar mötet.



Vid protokollet  
Henrik Johansson



Justerare  
Mikael Fridlund